順豐香港 | 香港電腦通訊節 2025 參展商進離場及補貨優惠

香港電腦通訊節 2025 將於 2025 年 8 月 22 至 8 月 25 日在香港會議展覽中心開展。作為大會指定物流服務商,順豐香港為是次展會特設「參展商進離場及補貨優惠」,為參展商帶來高性價比的物流服務,助您輕鬆解決展會物流配送難題。

參展商進離場及補貨優惠:

進離場及補貨運費				
進/離場		首板:港幣\$600		
		續板:港幣\$350 / 板		
		備註:		
		1. 進場收貨時間: 09:00-13:00 / 13:00-17:00		
		2. 離場派貨時間:09:00-13:00 / 14:00-18:00		
	板貨	3. 進/離場指定收派時間附加費:港幣\$200/板		
		4. 離場翌日派送附加費:港幣\$250/板		
		5. 進/離場服務截單日期為進場日前7天·如於截單日期後下單將產生雙倍運費費用		
		港幣\$350/板(點對點固定收費)		
展期內補貨 (一個工作天前預約)		備註:		
		1. 補貨收貨時間:補貨當天 09:00-18:00		
		2. 補貨派送時間:因應車證時段安排後議		
		3. 補貨服務須於 1 個工作天前預約		
增值服務費用				
購買卡板		港幣\$100 / 塊		
裝、拆板	港幣\$300 / 板(不含卡板)			

如對以上「參展商進離場及補貨優惠」有興趣·請於 2025 年 8 月 14 日或之前 按此下單或掃瞄二維碼下單·我們的銷售專員將與您聯絡安排。



本服務須受順豐運單條款和條件約束。

如有任何查詢·歡迎致電 (852) 2929 2929-4 號鍵(服務時間:星期一至五 09:00-20:30;星期六、日及公眾假期 09:00-20:00); WhatsApp 展會物流專線 (852) 6506 7836 (服務時間:星期一至五 09:00-18:00);電郵 852market@sf-express.com 聯絡我們。

SFHK | Hong Kong Computer & Communications Festival 2025 Exhibitor Exclusive Offer for Move In & Out and Replenishment

Hong Kong Computer & Communications Festival 2025 is to be held from 22 August to 25 August 2025 at Hong Kong Convention and Exhibition Centre. As The Official Logistics Service Provider, SFHK will be providing "Exhibitor Exclusive Offer for Move In & Out and Replenishment" with cost-effective services for exhibitors to enjoy a smooth and favorable expo logistics experience.

Exhibitor Exclusive Offer for Move In & Out and Replenishment:

Move In & Out and Replenishment Freight Charge				
		First Pallet: HK\$600		
		Subsequent Pallet: HK\$350 /pallet		
Move In/ Out	Pallet	Remarks:		
		1. Move In Pick-up Time: 09:00-13:00/ 13:00-17:00		
		2. Move Out Delivery Time: 09:00-13:00/ 14:00-18:00		
		3. Additional Charge for Designated Pick-up and Delivery Time: HK\$200 /pallet		
		4. Additional Charge for Move Out Next Day Delivery: HK\$250 /pallet		
		5. The cut-off date for Move In/ Out service is 7 days before the Move In date. If you place an		
		order after the cut-off date, double freight charge will be incurred		
		HK\$350 /pallet (Pier-to-Pier Fixed Charge)		
Replenishment		Remarks:		
(1 working day booking in		1. Replenishment Pick-up Time: 09:00-18:00 on the same day		
advance)		2. Replenishment Delivery Time: Depends on the time slots of vehicle pass		
		3. 1 working day booking in advance is required for replenishment service		
Value-added Service Charge				
Pallet Purchase	HK\$100 /piece			
Pallet Assemble/ Disassemble	HK\$300 /pallet (Pallet not inclusive)			

If you are interested in the above "Exhibitor Exclusive Offer for Move In & Out and Replenishment", please click here or scan the QR Code to place an order on or before 14 August 2025. Our sales representatives will contact you for further arrangements.



This Service is subject to SF's Terms and Conditions of Carriage.

For further enquiries, please contact us via (852) 2929 2929-4 (Service Hour: Monday to Friday 09:00-20:30; Saturday, Sunday and Public Holidays 09:00-20:00); WhatsApp Expo Logistics Direct Line (852) 6506 7836 (Service Hour: Monday to Friday 09:00-18:00); Email to 852market@sf-express.com.

Yours faithfully, S.F. Express (Hong Kong) Limited